
 
 

 

 

 

Referat från extra Styrelsemöte 2019-04-11 
 

 Arbete pågår med att få kontakt med de hoddägare som ännu inte betalat in 

sin arrende- och medlemsavgift 

 Styrelsen har haft kontakt med Vellinge kommun gällande 

Båtuppläggningsplatsen. Vi börjar nu arbetet med att dokumentera samtliga 

upplagda båtar och kommunen tar kontakt med Polismyndigheten.  

 Beslutades att köpa in nya bord och stolar till föreningen (till uteplatsen). 

 Vi undersöker möjligheten att med hjälp av Räddningstjänsten och 

Skogsvårdsstyrelsen ta ner ett antal träd vid klubbstugan. 

 Vellinge Kommun har aviserat höjd arrendeavgift från och med 2020 då även 

vårt avtal kommer att omförhandlas. 

   


